
Föräldramöte P03 Innebandy 
 

Tid:  2015-09-05 
Plats:  Stora konferensrummet, Prästängshallen 
 

Närvarande: 

Birgitta Rosendahl (Axel) 

Bodil Ahlbom (Axel) 

Behcet Yüksel (André) 

Tatjana Yüksel (André) 

Mats Grandin (Calle) 

Andreas Fridén (Gustav) 

Tomi Ahovalli (Joonatan) 

Christer Swan (Leo) 

Richard Larsson (Tobias) 

Mathias Johansson (Elias) 

Marie Axelsson (Hugo) 

 

Karin Wilbe Ramsay (Gustav) 

Katarina Brännlund Hultén (Jonathan) 

Pia Nilsen (Petter) 

Johan Rosengren (Calle) 

Maria Enquist (William Enquist) 

Håkan Wallin (Benjamin) Lagledare 

Tränare som var ute i Pilsbo under mötet: 

Jonas Lundhagen (Markus) 

Torbjörn Håkansson (Erik A) 

Magnus Bystedt (Albin) 

Martin Enquist (William) 

Niklas Ahlgren (Malte’s pappa hjälpte till att 
ordna fotbolls-TV i Pilsbo) 

 

1 Introduktion 
 
Presentation från mötet finns på hemsidan under ”Dokument”. 

Vi började med presentation av ledare och de föräldrar som var på plats Ledare 
precis som förra säsongen är Martin Enquist, Torbjörn Håkansson, Magnus Bystedt, 
Tomi Ahovalli, Håkan Wallin & Jonas Lundhagen. Presentationen vi använde på 
mötet: 
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Nytt för denna säsong är att tävlingsstrukturen är helt annorlunda och bygger på att 
alla ska ha möjlighet att spela på sin nivå och inte låst till en viss åldersgrupp. För 
mer information om vad som gäller läs detta dokument från Stockholms innebandys 
hemsida Tävlingsstruktur 2015-2016. 

  

http://www.laget.se/sifibp03/Document
http://www.innebandy.se/Global/SDF/Stockholm/Dokumentbank%20-%20webb/Regler-%20och%20t%c3%a4vlingsdokument/T%c3%a4vlingsstruktur%202015-2016.pdf


 

2 Målsättningen säsongen 

 
Vi är ett gäng, vi deltar med två lag i seriespelet. I år har vi anmält till spel i två olika 
nivåer Blå Svår-Svår och Blå Svår-Lätt. Ingen tabell, matchtid 2x15min och 
förbundsdomare 
”Verksamhetsplan Säsong 2015/16” finns på hemsidan under ”Dokument”. 
Vi kommer att börja med regelbunden fys på onsdagar utomhus. Glasögon är 
fortfarande obligatoriskt (SIF policy och ny regel). Inga glasögon, inget spel. 

Vi vill att alla spelare anmäler sig till alla matcher. I laguttagningen kommer vi att 
försöka matcha för så jämna matcher som möjligt. Och att alla får chans att spela 
lika mycket men det krävs självklart också att man måste träna för att få spela 
match.  

Alla kommer att få spela men vi kommer precis som denna säsong åka med 11 
spelare till match (2 reserver att kontakta vid behov).  
I första hand prioriteras träningsnärvaro.  

Ingen toppning, alla som åker med får spela. 

Dusch obligatorisk efter match från säsong 2013/14.  
Vi väntar tills alla har duschat klart. Måste ni åka hem snabbt meddela oss ledare så 
vi vet.  

 

3 Kalender 

Information om seriestart kommer att publiceras på Stockholm innebandy hemsida 
http://www.stockholminnebandy.nu/ i början på september. Alla matcher och 
planerade cuper i kalendern kommer att läggas upp i vår kalender på hemsidan så 
fort informationen finns tillgänglig.  

Cuper i beslutade i dagsläget. Men det blir troligen 2 stycken. Vi vill gärna prova nya 
cuper denna säsong. En runt jul och en efter serieavslut. Kandidater är: 

 Uppsala 

 Örebro 

 Linköping 

 Katrineholm 

  

http://www.laget.se/sifibp03/Document
http://www.stockholminnebandy.nu/


 

4 Grupp indelning måndagsträningar 

Grupp som börjar träna kl. 17:50 på SS måndagar: 

Carl Grandin 
Carl Rosengren 
Fridolf Lagerholm 
Gustav Fridén 
Hugo Axelsson 
Joonatan Ahovalli  
Ludwig Möller 
Markus Lundhagen 
Malte Ohlsson 
Petter Rappich 
Tobias Larsson 
Viktor Möller 
William Carlsson 
William Enquist 
William Elgström 

Spelare som börjar träna kl. 18:50 på måndagar på SS: 

Albin Bysted 
André Yüksel 
Axel Rosendahl 
Axel Ahlbom 
Axel Gerell 
Benjamin Wallin 
Erik Andersson  
Elias von Sivers 
Felix Malm 
Gustav Ramsay 
Jonathan Hultén  
Leo Swan 
William Lehmann 

5 Ekonomi 
 
Vid 2015-06-08 hade vi 23,568 kr (28 aktiva spelare ger ca 840 kr var) 

Vi kom överens om att börja spara till en cup lite längre bort våren 2017. Förslag 
Helsinki Junior Challenge. 

  

http://www.en.helsinkijuniorchallenge.fi/


 

6 ”Alla är en del av laget” 

Självklart är att det måste finnas tränare, lagledare. Men laget & klubben fungerar 
inte utan…: 

 Café ansvariga på sektionsnivå är: Elsabeth Rodenvall + vakans?? 

 Material ansvarig på sektionsnivå i år är: Lars Rappich & Magnus Ignberg. 

 Revisorer för Innebandyklubben är Ulrika Grandin och Ulrika Wallin 

 Katarina Brännlund-Hultén & Marie Axelsson anmälde sig som frivilliga att 
planera Event, säsongsavslutning etc. eventuellt ordna med Superliga 
matchbesök med oss ledare. 

 Mathias Johansson Samla pengar & Cup samordnare: Hjälpa oss ledare att 
koordinera vid cup.  

 Sekretariatet (=matchklocka): Fortfarande kommer vi att rotera med att sitta 
sekretariatet. Känner man sig osäker kan vi ledare köra en kort kurs i 
samband med träning i Prästängshallen. Det är först nästa år som vi behöver 
föra matchprotokoll. 

 Matchvärdar kan eventuellt bli aktuellt i år. 

 

Det som vi saknar och behöver din hjälp med är: 

 Café ansvariga i laget. Innebär att man lägger ett schema för de ca 2 
gånger som vi har caféet i PÄ samt julmarknaden. Följa upp att det blir 
bemannat. Instruktioner etc. finns redan från förra året. Stort tack till 
familjen Larsson som höll ihop det förra året. 

Hör av er till Håkan med vilken uppgift du vill supporta med. ”Ju fler vi är desto 
lättare/roligare är det” 

 

7 Övrigt 

Viktigt att alla har med sig glasögon, vattenflaska både till träning och match. 

Utomhusträning på onsdagar kräver utomhus kläder (mössa/handskar är ett bra sätt 
att reglera värmen). 

  



 

8 Feedback, återkoppling & frågor 

Några av frågorna: 

1. Coachning av spelare på planen? 
Vi vill att killarna ska bli ”tänkande” spelare. Spelar som själv lär sig hitta 
spelmöjligheter hellre än ”radiostyrda robotar” från bänken. Vår målsättning är 
att coacha när killarna kan fokusera på oss dvs. före/efter match och i paus samt 
ibland på bänken när man vilar.  
 

2. Kommer ni att köra fler målvaktsträningar? 
Ludvig Harryzon kommer att boka tillfällen för träning.  
Vi har ambitionen att hinna med målvaktsträning också på ordinarie träningar. 

3. Hur ser samarbetet ut med de andra lag? 
Vi kommer att samarbeta med P02 och P04. P04 har en liten trupp nu till en 
början men vi hoppas den kan växa. P02 har växt och anmält 2 lag till seriespel 
och kommer att behöva hjälp ibland. 

 

Välkommen till en ny säsong önskar vi Ledare! 


